



合格供应商证书

证书编号：CNNC-160051400

泰安隆泰金属制品有限公司

受中核集团委托，依据其合格供应商评价的有关规定，经评审，贵单位具有向中核集团总部及下属单位提供产品（或服务）的资格。

此证书适用于以下产品（或服务）：

碳钢及不锈钢锻制法兰、碳钢及不锈钢管件（弯头、三通）的生产与服务。

注册地址：山东省肥城市高新技术产业开发区（王瓜店镇）



发证日期：2016年06月08日

有效期：最长为三年，可至2019年06月07日^止

注：在三年有效期内，供应商每年至少应接受一次监督评审，若监督评审结论合格，资格可顺延一年；若监督评审结论不合格，证书作废。合格供应商证书状态可在www.cnncc.com.cn实时查询。



合格供应商证书

China National Nuclear Corporation Qualified Supplier Certificate

Certificate No.: CNNC-160051400

Luda (Taian) Industrial Co. Ltd.

Entrusted by China National Nuclear Corporation (CNNC), after review and evaluation in accordance with the relevant regulations of CNNC qualified supplier evaluation, Luda (Taian) Industrial Co. Ltd. has been qualified to supply products (or services) to CNNC head quarter and its subordinate companies.

This certificate is applied to the following products (or services):

Manufacturing and sale services of carbon Steel and Stainless Steel forged flanges, carbon steel and stainless steel fittings.

Related to premises: High And New Technology Development Zone, Feicheng City, Shandong Province, China.

Xingyuan Certification Center Co., Ltd

Issue date: 08 June 2016

Validity: Maximum 3 years, can be extended to 07 June 2019

***Remark:**

Within the 3 years' validity, the supplier shall receive the supervision and evaluation at least once per year. If the conclusion is qualified, the certificate will be extended by another year. Otherwise, in case of disqualified conclusion, the certificate will become invalid. Please visit the website at www.cnncc.com.cn to check online the status of the qualified supplier certificate.